

**Call for Panels' co-organization, EthicsLab's 5<sup>th</sup> Anniversary Conference  
'Ethics Centres and Epistemic Justice'  
Yaoundé, Catholic University of Central Africa, June 10-15, 2024**

Academic voices and knowledge from the so-called 'Global South,' especially from Sub-Saharan Africa, continue to be marginalized regarding access to and the production and distribution of knowledge. This marginalization affects almost all knowledge domains, including philosophy, business ethics, global health, etc., and contributes to the persistence of power imbalances. Negotiating epistemic justice, understood as enhancing opportunities for equitable participation in the knowledge economy, requires ethics centers across global spaces to commit to this vital task. We call for co-organizing panels whose topics are relevant to epistemic injustice and ethics and political theory more broadly to celebrate EthicsLab's 5<sup>th</sup> anniversary. The aim is for each panel of 6 to include an equal number of African and non-African scholars and to be organized by at least one African-based and one non-African-based scholar working together. The conveners or co-organizers of panels are responsible for funding their panels. Conveners should aim to cover the expenses of 3 participants (which may include one of the conveners). We estimate 6000 euros should suffice for these purposes (cover travel, conference fee, and hotel), i.e., 2000 euros for each African-based panelist. The minimum conference fee, 500 euros, covers conference materials, all meals and local transportation for five days, and a gala dinner. Individual participation is also possible but very limited. Panels' proposals should be sent to Mpho Tshivhase (University of Pretoria; [mpho.tshivhase@up.ac.za](mailto:mpho.tshivhase@up.ac.za)), Tim Meijers (University of Leiden; [t.meijers@phil.leidenuniv.nl](mailto:t.meijers@phil.leidenuniv.nl)), Brian Berkey (University of Pennsylvania; [bberkey@wharton.upenn.edu](mailto:bberkey@wharton.upenn.edu)), Thierry Ngosso (Catholic University of Central Africa, University of Maroua & University of St. Gallen; [thierry.ngosso@unisg.ch](mailto:thierry.ngosso@unisg.ch)) by March 15<sup>th</sup> 2024.

**Appel à co-organisation de panels, Conférence du 5e anniversaire d'EthicsLab  
« Centres de recherche en éthique et justice épistémique »  
Yaoundé, Université Catholique d'Afrique Centrale, 10-15 juin 2024**

Les voix et les connaissances universitaires des sociétés du soi-disant 'Sud global', en particulier de l'Afrique subsaharienne, continuent d'être marginalisées en ce qui concerne l'accès, la production et la distribution des connaissances. Cette marginalisation touche presque tous les domaines du savoir, notamment la philosophie, l'éthique des affaires, la santé mondiale, etc., et contribue à la persistance des déséquilibres de pouvoir. Négocier la justice épistémique, comprise comme l'amélioration des opportunités de participation équitable à l'économie de la connaissance, nécessite que les centres de recherche en éthique à travers le monde s'engagent dans cette tâche vitale. Nous lançons un appel à co-organisation de panels autour de thématiques qui portent sur la justice épistémique mais aussi sur l'éthique et la théorie politique plus largement pour célébrer le 5e anniversaire d'EthicsLab. L'objectif est que chaque panel de 6 chercheurs comprenne un nombre égal de chercheur africains et non-africains et soit organisé par au moins un chercheur basé en Afrique et un chercheur basé hors d'Afrique. Les organisateurs des panels sont responsables du financement de leurs panels. Les organisateurs doivent s'efforcer de couvrir les dépenses de 3 participants (qui peuvent inclure l'un des organisateurs). Nous estimons que 6 000 euros devraient suffire à ces fins (voyage, frais de conférence et hôtel), soit 2 000 euros pour chaque panéliste basé en Afrique. Les frais minimums de conférence, 500 euros, couvrent le matériel de la conférence, tous les repas et le transport local pendant cinq jours, ainsi qu'un dîner de gala. Les participations individuelles sont également possible, mais très limitées. Les propositions des panels doivent être envoyées à Mpho Tshivhase (Université de Pretoria ; [mpho.tshivhase@up.ac.za](mailto:mpho.tshivhase@up.ac.za)), Tim Meijers (Université de Leiden ; [t.meijers@phil.leidenuniv.nl](mailto:t.meijers@phil.leidenuniv.nl)), Brian Berkey (Université de Pennsylvanie ; [bberkey@wharton.upenn.edu](mailto:bberkey@wharton.upenn.edu)), Thierry Ngosso (Université catholique d'Afrique centrale, Université de Maroua et Université de Saint-Gall ; [thierry.ngosso@unisg.ch](mailto:thierry.ngosso@unisg.ch)) avant le 15 mars 2024.